

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Actual State of the Application of Anti-VEGF Drugs in the Treatment of Macular Edema of Retinal Vein Occlusion

(临床实际中应用抗 VEGF 药物治疗视网膜静脉阻塞性黄斑水肿的现状及疗效观察)

C. Y. QIU, Y. Y. SHI, L. P. XIA, F. L. GAO, Y. B. GONG, H. W. ZHAO, Z. Y. PAN, J. ZHAO, Q. Q. XU, C. R. WU, L. LUO.....75

Horizontal Heterophoria in Newly Diagnosed Myopia Juveniles at Their First Optometry: A Clinical Investigation and Literature Review

(初次验光确诊为近视的青少年儿童水平隐斜视状态观察与相关文献复习)

L. Y. YAN, X. WANG, Y. C. ZOU, D. Y. YANG, G. P. ZENG, Y. WANG.....82

Cataract Combined with Diabetic Non-Proliferative Retinopathy Reduced the Concentration of IL-12 in the Eye with Diclofenac

(白内障合并糖尿病非增殖性视网膜病变患者术前局部使用双氯芬酸钠降低眼内 IL-12 浓度)

S. F. ZHU, L. F. WANG, X. J. LI, Q. Y. DONG, S. Q. SONG.....88

Efficacy of a Dry Eye Combined Treatment System with Meibomian Gland Dysfunction-Related Dry Eye

(干眼综合组合系统治疗睑板腺功能障碍相关干眼临床观察)

Y. LI, J. DU, F. TIAN, W. Y. ZHANG, M. L. TIAN, M. JIANG.....94

Comparison of Different Electrodes for F-VEP Recording in Rats

(大鼠视觉诱发电位记录方法比较研究)

Y. X. ZHANG, Y. Q. BAO, Y. XU, Y. HUI.....101